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Susteren, 25 oktober 2022 
 

Notulen vergadering 12 oktober 2022 
 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, fysiek gehouden op woensdag 12 oktober 2022 
op OBS De Springdonk aan de Schoutlaan 2 te Susteren. 
 

Aanwezig. 
Van het bestuur:  7 personen. 
Ondersteunende leden: 7 personen. 
 

Afgemeld.  
Van het bestuur: 1 personen. 
Ondersteunende leden: 5 personen. 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 19:35 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Vaststellen agenda. 
Voorgesteld wordt om voor een viertal zaken ruimte in te richten, t.w. Afsluiting Pissummerweg, Rode Beek 
procedure, Parkeren Posterholtlaan en wateroverlast R. v. Gelderstraat. De punten zullen op passende plekken 
worden besproken. De toegestuurde agenda wordt daarna vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie 
bijlage 1. 
 

2. Notulen. 
A. Notulen van 7 sept 2022. 
De notulen van 7 sept. 2022, Versie 1,  worden geaccordeerd en door de voorzitter en secretaris geparafeerd. De 
notulen worden nog uitsluitend aan het bestuur toegestuurd en daarnaast op de website geplaatst. 
 

B. Checken afhandeling actiepunten. 
Alle actiepunten op de lijst voor de 7 sept. notulen met de status per 23 sept., worden kort doorgenomen. Bij actiepunt 
1 geeft de secretaris aan dat de spoorwegovergang gepland is om aangepast te worden. Plannen worden ontworpen 
en realisatie is voorzien voor 2025/26. Punt 4 wordt verschoven naar de vergadering van 2 nov. Bij punt 5 geeft hij 
aan dat er contact is geweest met houthandel Peters, maar dat zij eerst de financiële afwikkeling afwachten. Punt 8. 
Komt bij het Bestuurlijk Overleg aan de orde. Bij punt 9 wordt vastgesteld dat er nog een status verwacht wordt over 
de aansluiting van het riool van de R. v. Gelderstraat aan die van de Oude Rijksweg Noord. De secretaris vraagt dit na. 
Punt 10 staat op de agenda en punt 11 is afgehandeld en kan gesloten worden. 
Voor deze vergadering wordt een nieuwe lijst gestart waarop de openstaande punten opnieuw worden opgevoerd. 
(zie bijlage 2) 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 
A. Overzichtslijst poststukken 1 sept. t/m 10 okt. 2022. 
Het correspondentieoverzicht (zie website) is gedeeld. De secretaris neemt het overzicht door en stipt hier en daar 
kort een onderwerp extra aan, zoals item 24 “Presentaties Woningcoöperaties”, waarbij hij meedeelt dat de 
presentaties zijn verdeeld, eergisteravond, 10 okt., de inloopavond voor de uitbreiding Middelveld III druk is bezocht 
en dat de wethouders hebben aangegeven bereid te zijn om bij een DR-vergadering aan te schuiven om over de 
nieuwbouwplannen te komen praten. Bij punt 26 geeft hij aan dat het gesprek met de gebiedsregisseur op 5 nov. is. 
De rest van de items betreft zaken die als agendapunt de revue passeren. 
 

B. Besluitvorming thema-avond Kernenergie. 
De voorzitter stelt voor om een aparte avond hieraan te wijden en stelt voor woensdag 23 november om 19:30 uur. 
Hij neemt contact op met de spreker op die avond om de datum definitief af te stemmen. Actiepunt 11. 
Vooraf bekende vragen gelieve ruim van tevoren toe te sturen aan het secretariaat. Actiepunt 12. 
 

4. Financiën. 
A. Financieel overzicht DR t/m 12 okt. 2022. 
Er is sinds 7 sept. één mutatie geweest. Het betrof de kosten voor de bankrekening ad € 9,95 voor sept. 2022. 
 

B. Financieel overzicht DR t/m 12 okt. 2022. 
      Er zijn geen mutaties geweest.
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Batig saldo DR per 12 okt:   €    659,32 
Batig saldo MFA per 12 okt:   €    700,00 
Saldo DR betaalrekg. per 12 okt:  € 1.359,32 
 

5. Reflectie overleg met de wethouders en OVS 19 sept. 
Door de DR-deelnemers aan het overleg werd een reflectie verstuurd. De voorzitter vraagt naar eventuele 
opmerkingen. Het volgende wordt naar voren gebracht: 
- T.a.v. van de afvalverwerking wordt opgemerkt dat men landelijk plannen heeft om vanaf 2025 het aanbieden 

van restafval te beperken tot een maximale hoeveelheid per gezin. Verwacht wordt dat dit bij invoering gaat 
leiden tot grootschalig zwerfafval en dumping in de natuur/buitengebied. 

- Er wordt door iemand gesteld dat de eventuele afsluiting van de Pissummerweg niet gebaseerd moet worden op 
het kantelen van een voertuig in de greppel t.h.v. de schutterij als gevolg van de wegbreedte.  
 

6. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Feedback intern overleg 20 sept. 2022. 
Tijdens dit overleg is slechts feedback gegeven over hoe de aanbesteding in werking werd gesteld. Door de voorzitter is namens 
het platform ook een presentatie gegeven over zaken die men extra benadrukt wilde hebben naar de eventuele uitvoerders. 
 

2) Voortgang. 
Op 2 nov. a.s. is het volgende interne overleg en op 22 nov. is een volgend plenair overleg.  
 

C. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar. 
1) Voortgang. 
Het DB heeft deelgenomen aan het overleg over de aanpassing van de Gebiedsontsluitingswegen (GOW’s) rond de 
gebiedsuitbreiding van VDL. De provincie heeft nog eens extra benadrukt dat deze wegen pas worden aangepast wanneer er 
besluiten zijn over potentiële nieuwe opdrachtgevers voor VDL. De deadline voor dat besluit ligt in oktober, maar men voorziet 
daar enige vertraging. De aanpassingen zijn conform de eerder gepresenteerde plannen. Het twee-richtingen fietspad vanaf 
Nieuwstadt tot op de Vos is niet realiseerbaar. Fietsers dienen van rijbaan te wisselen bij de Mitsubishi-avenue (huidige 
stoplichten). Wel wordt nu al een “veiligere” oversteek aangebracht t.h.v. de verlengde Limbrichterstraat. 

 

C. Werkgroep Verkeer. 
1) Kruising Holtummerweg; 
Men gaat bekijken wie en waarom men het bord, dat dwingt tot oversteken van fietsers naar het pad langs de huizen, heeft 
geplaatst. Iedereen is het erover eens dat dit fietsers dwingt naar de veel gevaarlijker oversteek t.h.v. WML. Het plan is geen 
onderdeel van de GOW-aanpassingen voor VDL, maar maakt onderdeel uit van de Gebiedsverkenning Westelijke Mijnstreek 
(WM) waarbij voor de N276 een hele serie aanpassingen van Sint Joost t/m Brunssum worden voorzien. 
 

2) Kwaliteit pad Ploeghenpoort; 
Alle z.g. “Olifantenpaadjes” worden van een asfalt laag voorzien en breed genoeg voor rollators etc. 
 

3) Oversteek Feurtherpoort. 
Geconstateerd wordt dat dit onderwerp al meermaals aan de orde is geweest. Daarbij is steeds gesteld dat binnen de 30 Km-
zone, waarin deze oversteek valt, de belijning en bebording tot een absoluut minimum behouden moet blijven. Een zebrapad 
geeft een onjuist veiligheidssignaal af, waarbij de oplettendheid juist geminimaliseerd wordt. Ook de diverse zebrapaden die 
er nu al zijn zouden, bij toevoeging van een nieuw zebrapad, alleen nog maar verwarrender werken. De verzoeker wordt 
geadviseerd eventueel contact op te nemen met de verkeersdeskundige van de gemeente via info@echt-susteren.nl . De 
verwachting is wel dat op termijn de max. snelheid in de totale bebouwde kom naar 30 Km zal gaan.  

 

6. Multifunctionele Accommodatie (MFA) Susteren. 
A. Getekend protocol. 

Het opgestelde protocol met voorwaarden over de financiële ondersteuning van de MFA initiatiefgroep is door de 

initiatiefgroep ondertekend.  
 

B. Feedback overleg 27 sept. 

Tijdens een goed bezocht overleg werd uitgelegd dat de initiatiefgroep klaar was met haar onderzoek naar de behoefte 

aan een MFA. De bevindingen worden in een rapport samengebracht, waarna de gemeente geïnformeerd wordt. Het 

is nu tijd om een Algemeen Bestuur (AB) samen te stellen uit de diverse deelnemende verenigingen/stichtingen, zodat 

deze  het programma van eisen kan opstellen o.b.v. de geuite behoeften aan tijd en ruimte. Er hebben zich totnogtoe 

3 personen aangemeld. Ook dient er een Dagelijks Bestuur (DB) te komen dat ook uit niet 

verenigingsvertegenwoordigers kan/mag bestaan. Onafhankelijkheid daarbij voorkomt integriteitsproblemen omdat 

leden slechts met één pet op deelnemen. Ook werd gesteld dat realisatie van de MFA een lange adem vergt en wel 3 

á 4 jaar kan duren.  
 

C. Voortgang. 

Afgewacht wordt hoe de aanmeldingen voor het AB verlopen alvorens er weer serieuze stappen genomen worden.  
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8. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voortgang. 
De ontwikkelingen staan op “hold” omdat de financiële afwikkeling van de recente overlijdensgevallen eerst zijn 
beloop moet krijgen. Daarna zal samen met de PL Centrumplan duidelijk gemaakt worden wat de plannen voor de 
omgevingsverbetering inhouden. 
 

9. Bouwlocaties: 
Tijdens het overleg met de wethouders op 19 sept. werd ons duidelijk gemaakt dat er heel veel speculaties circuleren 
over bouwplannen, maar dat er voor geen enkele locatie al besluiten zijn geworden. Men wilde ook niet op concreet op 
plannen ingaan, omdat de DR eerder zou zijn ingelicht dan de gemeenteraad. 
Op 10 okt. werd een druk bezochte inloopavond georganiseerd over de woningontwikkeling op het Middelveld III.  De DR 
stelt zich op het standpunt dat nieuwe woningen vooral moeten voldoen aan de lokale vraag naar levensloopbestendige 
en starterswoningen. We zullen daar steevast op aandringen en blijven monitoren. Voorkomen moet worden dat locaties 
slechts dienen voor de aanvulling van gemeentefinanciën en de zakken van projectontwikkelaars. 
Ook voor de bewoners van de Schoutlaan werd een apart informatieoverleg georganiseerd over de toekomstige plannen 
voor het Middelveld III op het gemeentehuis. Daar werd  mogelijke overlast door de nieuwbouw besproken. 

 

8. Voortgang lokale website Susteren.Nu. 
Intussen is ook een nieuwe lokale (Echt – Susteren) website, Echt-Susteren.Nu, gelanceerd waarop naast dagelijks 
nieuws, verenigingen, stichtingen, de gemeente, de ondernemers, ook ruimte voor de DR als ook de MFA wordt 
ingeruimd. De oproep voor leden van het AB van het MFA wordt ook op die website geplaatst. De correcte website-locatie 
zal z.s.m. worden gedeeld. Actiepunt 13. 
 

9. Mededelingen & Rondvraag. 
A. Mededelingen; 

Meegedeeld wordt dat de Fietsersbond groot voorstander is van het weghalen van wegafsluitingen d.m.v. paaltjes, 
omdat daarmee een groot aantal ongevallen ontstaan. De vraag blijft wel, hoe je de wegafsluiting dan 
verwezenlijkt want handhaving werkt in de meeste gevallen totaal niet. 

 

B. Rondvraag; 
Men wil antwoord op de vraag waarom een prachtig plan voor de herinrichting (meanderen) van de Rode Beek, 
dat werd opgesteld door het Waterschap Limburg en bewoners van o.a. Cecilialaan, werd getorpedeerd door een 
dubieuze grondaankoop door de gemeente van aanpalende grond voor “recreatieve doeleinden”. De secretaris 
stelt een verzoek om duidelijkheid op dat aan de gebiedsregisseur wordt gestuurd. Actiepunt 14. 

 

10. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:30 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun actieve bijdrage en nodigt ze 
uit voor de volgende vergadering. Deze vergadering is op woensdag 2 november 2022 om 19:30 uur. 
De thema-avond  Kernenergie is gepland op 23 november om 19:30 uur op de Springdonk! 

 
Bijlagen: 2 
1. Agenda 12 oktober 2022; 
2. Actiepunten i.r.t. notulen 12 oktober 2022 per 14 oktober 2022.



BIJLAGE  1 
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DORPSRAAD  SUSTEREN 
 

Openbare plenaire vergadering  145 
op woensdag 12 okt 2022, 19:30 uur  

 
 

DE VERGADERING WORDT OP OBS DE SPRINGDONK GEHOUDEN! 
Agenda  
 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda. 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 7 sept 2022, versie V1, worden vastgesteld;  
B. Checken afhandeling actiepunten 7 sept (lijst per 23-9-2022).   

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 sept t/m 3 okt 2022; 
B. Besluitvorming thema-avond Kernenergie. 
 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht DR    t/m 5 okt 2022; 
B. Financieel overzicht MFA t/m 5 okt 2022. 

 

5. Reflectie overleg met de wethouders en OVS 19 sept. 
 

6. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Feedback Intern overleg 20 sept; 
2) Voortgang. 

 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar: 
1) Feedback Overleg GOW’s 26 sept;  
2) Voortgang. 
 

C. Openstaande verkeerszaken: 
1) Oversteek Feurtherpoort.   

 

7. Multifunctionele Accommodatie (MFA) Susteren. 
A. Getekend protocol; 
B. Feedback overleg 27 sept.; 
C. Voortgang. 
 

8. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voortgang. 

 

9. Bouwlocaties: 
A. Baakhoverweg; 
B. Baakhoven; 
C. Louerstraat (Tussen ORN en tunnel); 
D. Actiegroep Burgerbelangen E-S Megaloodsen. 

 

10. Voortgang lokale website Echt-Susteren.Nu. 
 

11. Mededelingen & Rondvraag.             
 

12. Sluiting.  
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Actiepunten i.r.t. Notulen 12 oktober 2022 
per 14 oktober 2022. 
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1. De verkeersdeskundige in kennis stellen van het risico van stagnaties op de spoorwegovergang aan de 

Stationsstraat bij links afslaand verkeer. Waarschuwingssignaal “Overweg vrijlaten” d.m.v. sensoren of 
een verbod om linksaf te slaan, komend vanaf de overweg. Op 12 maart een e-mail met die strekking 
aan hem verstuurd, incl. kopie aan alle leden. Op 15 maart reactie van de verkeersdeskundige dat hij 
de situatie blijft monitoren, net als wij. De overweg wordt gereconstrueerd in 2025/2026, waarbij dit 
thema wordt meegenomen, en tevens de voetgangersoversteek. 
 

2. Voor het installeren van laadpunten voor elektrische voertuigen, zullen er duidelijke richtlijnen 
opgesteld dienen te worden. Mogelijk voorstellen aan de gebiedsregisseur c.q. nieuwe gemeenteraad. 
Tijdens de schouw op het Salvatorplein werd duidelijk dat de “laadbox” op de Vincentiuslaan behoort 
tot een try-out van dit soort boxen door particulieren. Het beheer en de kosten zijn geheel voor de 
aanvrager, zonder een gegarandeerde P-plaats! 

 
3. WBL gaat i.s.m. de DR (WG Slibopslag) zorgdragen voor heldere communicatie over de voorliggende 

plannen. De DR dient deze informatieverstrekking te monitoren/bevorderen. 
 

4. De DR formeert een kleine groep vertegenwoordigers die met ZOwonen een fysieke rondgang door 
Susteren maken. Deze datum is 16 mei, 15:00 uur. De klacht van de Schoolpad-bewoners over het 
uitblijven van response van ZOwonen zal aangekaart worden. Resultaat behandelen op de DR-
vergadering van 12 nov en dan sluiten. 

 
5. Contact op met “Geldmaat” over het aanbrengen van historische foto’s (i.s.m. de Heemkundekring) 

van Susteren op de Geldmaat op het Willibrordusplein. Onderzocht wordt of het mogelijk is om voor 
de kosten (€ 1.700) een beroep te doen op het Coöperatief Dividend van de Rabobank. De secretaris 
vraagt de gemeente naar de noodzakelijke vergunningen en mogelijke vrijstelling van de kosten 
daarvoor. Op 31 maart is er overleg tussen de WG en de eigenaar van de Plus-supermarkt geweest. De 
secretaris neemt contact op met de PL voor het Centrumplan over gewenste aanpassingen in de 
omgeving, zoals de muren en de winkelwagenstalling. Contact is geweest op 14 apr., vergunningen zijn 
niet nodig voor de muren en de het bestickeren van de winkelwagenstalling. Hij neemt contact op met 
de houthandel over het schilderen van de muren. Contact geweest, maar de familie moet de financiële 
afwikkeling afwachten. 

 
6. Monitoren van slippartijen op de oranjerode kruispuntvlakken en rapporteren aan Beheer Openbaar 

Ruimte van de gemeente. 
 

7. De plaatsing van zonnepanelen op sommige gebouwen resulteert in behoorlijk wat tegenwerking door 
de gemeente. Het bestuur gaat bij de vigerende wethouder te rade naar de achterliggende gedachte 
hierbij. Staat nog open en een status wordt op 2 nov. verwacht. 
 

8. Als gevolg van de Raadsinformatiebrief voor de N276 is er een planologische wijziging toegepast voor 
de fietsoversteek t.h.v. de Pissummerweg. Er zullen nieuwe ontwerpen gemaakt worden voor de 
verschuiving naar de kruising bij de Slek (De Pauw). De WG Verkeer dient te monitoren of zij tijdig 
geconsulteerd worden voor de beoordeling van de ontwerpen voor de Slek – Pissummerweg 
fietsverbinding. Zie de notulen van 12 okt. voor de resultaten van het bestuurlijk overleg. 
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9. Er is met de gemeente contact en een schouw geweest over de wateroverlast van afgelopen jaar. Er is 

echter geen verdere reactie van de ambtenaar gekomen. De secretaris vraagt dit na. Navraag heeft op 
e-mail bij de gebiedsregisseur op 14 april plaatsgevonden. Er is contact geweest tussen ambtenaar en 
een bestuurslid. Het beoogde effect van de voorgestelde aanpassing rioolstelsel wordt door de laatste 
in twijfel getrokken, Er is nog een toezegging over een aanvullend gesprek. De secretaris doet navraag 
naar de voortgang.  

 
10. De DR benadert de gebiedsregisseur over de te bebouwen kavels aan de Baakhoverweg, Baakhoven en 

de Louerstraat tussen Oude Rijksweg Noord (ORN) en de Louerstunnel. Voor de Louersstraat is 
gevraagd of dit zg. “Inbreilocaties” zijn of dat zij deel uitmaken van de nieuwbouwlocatie Middelveld 
III. Op 21 mei is deze vraag gesteld en als reactie kwam terug dat er volgende week (week 21) op terug 
gekomen werd. Er is nog geen antwoord gekomen, ook niet over de potentiële bouwlocatie in 
Baakhoven. Vanaf 8 juni 2022 is er contact met eigenaar van Baakhoverweg 45 en op 17 juni 2022 is 
een verzoek om informatie aan de centrale coördinator van de gemeente verstuurd over de locaties 
Baakhoven, kavels Louerstraat en Middelveld 3. Op 17 juni stuurt de centrale coördinator van de 
gemeente een status voor diverse locaties. Baakhoven en Louerstraat zijn “Ruimte voor Ruimte” 
projecten waar ontwikkelaars met grondeigenaren overleggen. Middelveld III is nog weinig over 
bekend. Actiegroep Burgerbelangen E-S voert actie tegen de plaatsing van megaloodsen in E-S.  
Zie de notulen van 14 okt. v.w.b. de resultaten van het Bestuurlijk Overleg. 

 
11. Besloten is om op 23 november om 19:30 uur de themavond over Kernenergie te beleggen. De 

voorzitter neemt contact met de spreker van die avond om datum te bevestigen.  
 
12. Vooraf bekende vragen over kernenergie ruim voor de 23e nov. toesturen aan het secretariaat. 

 
13. Er wordt een nieuwe website gelanceerd voor de gehele gemeente. De correcte link naar die 

website wordt z.s.m. gedeeld met de leden. 
 

14. Bewoners van de Cecilialaan worden geconfronteerd met het torpederen van het 
herinrichtingsplan (meanderen) van de Rode Beek door dubieuze grondaankoop door de 
gemeente. Er wordt een verzoek aan de gebiedsregisseur gericht met de vraag naar 
opheldering. 
 

 

 


